

Super Travels Pte Ltd

133 New Bridge Road, #03-01/02 Chinatown Point, Singapore 059413

Call us: 6392 3688 / 6392 3392. Email: apc@super-travels.com







行程要点

❖ 全程无购物

- 一站打卡被誉为中国第一动感 峡谷、被誉为地球伤痕的武陵 山大裂谷
- 武隆天生三桥:《变形金刚 4》、《满城尽带黄甲》拍摄场 地,世界自然遗产。
- 仙女山国家森林公园:世界最大的天生桥群地质奇观组合成为重庆旅游观光度假胜地,是国家 5A 级旅游景区,中国"最具影响力森林公园"之一
- 龚滩古镇
- 蚩尤九黎城
- 白鹤梁水下博物馆
- ◇ 鹅岭公园:精心安排宋美龄 咖啡精致下午茶
- → 蝉子石老街、磁器口古镇李子坝轻轨穿楼、黄角坪涂鸦街、交通茶馆、观音桥



住宿

酒店:全程四-五星标准酒店 重庆:雅辰悦居酒店或同级

重次: 症及优估值后级内线 武隆: 城际酒店或同级

彭水: 悦森凤凰台酒店或同级 涪陵: 华景文澜酒店或同级 重庆: 五登酒店或同级

☞ 必须自费项目

魔幻极限快乐秀+火锅风味+乌 江画廊游船=550RMB/人(大人 小孩同价)



第一天:新加坡+重庆

早餐后前往樟宜机场乘直航豪华客机飞往 **重庆,**接机后送往酒店休息。

第二天: 重庆 ■武隆(3.5HR)

(早/午/晚餐)

上午出发前往武隆,游览天生三桥(含环保车+电梯+出口电瓶车),由天龙桥、青龙桥、黑龙桥组成,气势磅礴、恢宏其规模庞大、气势磅礴称奇于世,是亚洲最大的天生桥群。张艺谋曾在这里拍摄了《满城尽带黄金甲》,是整部电影唯一的外景拍摄地点。接着游览仙女山大草原(含小火车),位于武隆县境内仙女山森林公园,拥有南方少有的高山草原风光。

第三天:武隆曾酉阳曾彭水(1.5HR) (早/午/晚餐)

上午出发前往酉阳,游览**龚滩古镇**-坐落于乌江与阿蓬江交汇处的乌江东岸,是一座具有 1700 多年历史的古镇,前往**乌江** 画廊游船(必须自费),乌江位于长江 三峡库区,横贯武隆全境。江水湍急、山 峦雄奇,一里一景,风光旖旎,有"天险乌江,千里画廊"之美誉.午餐后前往彭水,游览蚩尤九黎城—— 国家 AAAA 级 旅游景区,是重庆市首个以苗文化为主的 旅游景区,由 40 余处单体景观建筑构成。

第四天: 彭水 曾涪陵(2HR)(早/午/晚餐) 上午出发前往涪陵,午餐后游览武陵山 大裂谷(含环保车+电瓶车+上下行索 道)——国家 AAAA 级旅游景区,位于重 庆市涪陵区城东南约 40 公里的武陵山乡 境内,武陵山系西北尾端, 乌江下游东 岸。景区平均海拔 1300 米,最高处 1980 米,山势奇峻多姿, 原生植被丰富,种 类繁多, 共有 2000 余种野生植物和 200 余种野生动物。

第五天: 涪陵■重庆(1.5HR)

(早/午/晚餐)

上午游览**白鹤梁水下博物馆(含电梯+讲解)**——联合国教科文组织将其誉为"世界首座非潜水可到达的水下遗址博物馆"随后返回重庆,前往**暮光森林光环购物中心,解放碑步行街、洪崖洞。**

第六天: 重庆 (早/午/晚餐) 鹅岭公园(赠送宋美龄咖啡一杯+茶 点),晚清重庆富商李湛阳为他父亲李 耀庭修建的私人花园. 欣赏大礼堂外景, 游览弹子石老街,长嘉汇,晚上欣赏魔 幻极限快乐秀(必须自费)——针对国 内外游客和重庆市民量身打造的一台国 际制作、国际水准的驻场演出秀。

第七天: 重庆 前往磁器口古镇,是距重庆主城区最近 的古镇景观,李子坝轻轨穿楼,黄角坪 涂鸦街、当今中国乃至世界最大的涂鸦 艺术作品群,交通茶馆(含喝茶)是重 庆保持着上世纪七八十年代风格的茶馆. 下午客人观音桥自由活动。

第八天: 重庆→新加坡 (早餐)

自由活动,而后前往机场飞返美丽的家园, 结束愉快之旅。

注:

4. 行程中如有增加游览节目,均为自费,请在选择时签名以免发生不愉快;

5. 本公司敬请阁下购买个人旅游保险。

祝君旅途愉快!!!



TOUR HIGHLIGHTS!

No Shopping Tour

- Mt. Wuling Great Rift Valley
- Wulong Three Natural Bridges filming site of "Transformers 4", "Curse of the Golden Flower" & World **Natural Heritage Site**
- **Fairy Mountain National** Forest Park: the national 5Alevel tourist attraction
- **Gongtan Ancient Town**
- **Chiyou Jiuli City**
- **Baiheliang underwater** museum
- Eling Park: A Cup of Coffee + refreshment
- Danzishi Old Street, Ciqikou Ancient Town, Liziba monorail, Huangjiaoping Graffiti Street, Jiaotong Teahouse, Guanyin Bridge.



ACCOMMODATION

Hotel: 4-5* hotel

ChongQing: Artyzen Habitat Hotel or

similar

Wulong: Intercity Hotel or similar Pengshui: Phoenix Hotel Yuesen

Hotel or similar

Fuling: Huajing Wenlan Hotel or

similar

ChongQing: Wordhotel or similar



■ COMPULSORY TOUR

Magic City · Extreme Happiness Show + HotPot Meals + **Wujiang Gallery Scenic Spot** Cruise Ride = RMB 550/PAX (Adult and Children same price)

Day 1: Singapore + Chongqing

Assemble at Changi Airport for your flight to Chongqing. You will be picked up at Chongqing Jiangbei International Airport and take a bus to the hotel.



Day 2: Chongqing- Wulong (2.5HR) (B/L/D)

Natural Three Stone Bridges (include eco-car+elevator+electric car for exit). It is a rare geological wonder. It features three natural karst bridges: Tianlong, Qinglong and Heilong Bridge. This is also the fliming site for "Curse of the Golden Flower" and "Transformers 4". Continue you will proceed to Wulong Fairy Mountain. (Include train ride). It has grassland, rare immense forest, white snow plateau, verdant grass and forest that make it known as "eastern Switzerland"

Day 3: Wulong-Youyang-Pengshui(1.5HR) (B/L/D)

In the morning, we will depart for Youyang and visit Gongtan Ancient Town, an ancient town with a history of more than 1,700 years. Continue you will visit Wujiang Gallery Scenic Spot (Include cruise ride) (Compulsory Tour). The Wujiang River is rated as one of the first-grade longgest branches of the Yangtze River. After lunch, we will go to Pengshui and visit Chiyou Jiuli a national AAAA-level tourist attraction. It is the first tourist attraction in Chongqing that focuses on Miao culture and one of the largest Miao cities in the world.

Day 4: Pengshui-Fuling(2HR) (B/L/D) View Mt. Wuling Great Rift Valley (include eco-car+electric car+two way cableway) which is located in Wuling Mountain Township, about 40 kilometers southeast of Fuling District, Chongqing City. The average altitude of the scenic spot is 1300 meters, and the highest point is 1980 meters. There are all kinds of springs, caves, waterfalls, cliffs, lakes, pools, gorges, pits and seams, and the tourism resources are extremely rich.

Day 5: Fuling-Chongqing(1.5HR) Visit Baiheliang underwater museum (include elevator and audio guide)--UNESCO describes it as "the world's first underwater museum that are not accessible by diving. Then return to Chongqing, go to Twilight Forest The Ring Shopping Center, Jiefangbei Pedestrian Street, Hongyadong.

Day 6: Chongging (B/L/D)

Then you will proceed to Eling Park and enjoy a cup of Song Meiling coffee and refreshment for free. Next you will enjoy the appearance of big auditorium. Continue you will visit Danzishi Old Street in Changjiahui area--a national 4A-level tourist attraction. In the evening, you will enjoy Magic City-Extreme Happiness Show (compulsory tour).

Day 7: Chongqing

Proceed to Cigikou Ancient Town, the closest ancient town to Chongqing's main urban area. Enjoy the distant view of the station platform of the Liziba monorail passing through the building. Huangjiaoping Graffiti Street is the largest group of graffiti works in China and even the world. Jiaotong Teahouse (including tea drinking) is a teahouse in Chongqing that maintains the style of the 1970s and 1980s. In the afternoon, free and easy at Guanyin Bridge.

Day 8: Chongqing → Singapore (B)

Heading to airport for your flight back to Singapore.

Remarks:

Tour itinerary and flight details are subject to final confirmation.

Please refer to Chinese itinerary version for accuracy.

